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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 11-01-2023 in het Getij te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid) en Maarten-Jan de Koning (lid).  

Afwezig met kennisgeving: Nely van de Kolk. 

1. Opening  
Frits opent de vergadering om 20:00 uur. 
 

2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 14 december 
2022                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
N.a.v. het verslag stelt Betsy voor om het actualiseren van het ledenbestand bij de KvK niet 
jaarlijks te doen, maar vaker. 
René houdt dit in de gaten en zegt dat het zijn bedoeling is om dit inderdaad vaker dan één maal 
per jaar te doen.  
 
b. Actiepuntenlijst                                                                                                                                                                                        
De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld. 
• In de volgende vergadering wordt teruggekomen op de op te stellen brief aan het college 

over gemeentelijke communicatie. Dit onderwerp blijft dus op de lijst staan. 
• Het actiepunt onveilige ruimtes heeft betrekking op de te houden schouw. De afhandeling 

daarvan is afhankelijk van de medewerking van de gemeente. Ook dit onderwerp blijft op de 
lijst staan. 

De overige actiepunten zijn afgehandeld. Zo geeft Jan aan dat de bankrekening gebruikt kan 
worden en dat het nummer is toegevoegd op de website en op het briefpapier. Leen laat zien 
hoe de banner van de dorpsraad is geworden. 

3. E-mail van Leen Klok van 4 januari 2023 
Leen licht zijn e-mail toe. Hij vindt de interne en externe communicatie nog niet optimaal.  
Uit de discussie die n.a.v. de e-mail van Leen wordt gevoerd blijkt dat zijn opvattingen gedeeld 
worden door de overige bestuursleden. De volgende afspraken worden gemaakt: 
• De dorpsraad heeft behoefte aan meer sturing. Er moet een ‘dirigent’ zijn die de koers 

bepaalt en die rol ligt primair bij de voorzitter. Dat betekent ook dat er adequaat gereageerd 
moet worden op voorstellen, vragen of ideeën die door de bestuursleden via whatsapp of 
per e-mail worden gedaan. Frits geeft aan dat hij deze rol zal oppakken. 

• Het dagelijks bestuur is ook tot de conclusie gekomen dat zaken verbeterd moeten worden. 
Er is afgesproken om tussen de vergaderingen door als dagelijks bestuur regelmatig bij elkaar 
te komen om af te stemmen en zaken te regelen.  

• De bestuursleden hebben geen behoefte om tussen de vergaderingen door geïnformeerd te 
worden over zaken die spelen, gesprekken die worden gevoerd etc. Belangrijke onderwerpen 
moeten uiteraard wel gedeeld worden, maar het moet niet te bureaucratisch worden.  
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• Een bestuurslid heeft de vrijheid om gesprekken met inwoners aan te gaan en dat hoeft dus 

niet eerst aan de overige bestuursleden te worden voorgelegd. Tijdens de vergaderingen van 
de dorpsraad kunnen de gesprekken worden teruggekoppeld. “Officiële” gesprekken worden 
bijvoorkeur met twee bestuursleden gevoerd.  

• De dorpsraad wil via Facebook en de website meer laten zien waar we mee bezig zijn. Ferry 
en Betsy gaan gezamenlijk aan het werk om een nieuwsbrief te maken (begin februari 
gereed). 

 
4. Lopende zaken  

 
Duinhuisjes 
De dorpsraad uit Oostvoorne heeft laten weten dat er deze week een bestuursvergadering van 
de stichting Duinhuisjes is. Er wordt afgewacht wat daar uit komt. Daarna wordt in overleg met 
de dorpsraad Oostvoorne bekeken of het nodig c.q. wenselijk is om als dorpsraden actie te 
ondernemen.  
 
E-mail dhr. Hillaar over het plaatsen van zonnepanelen 
Frits heeft dhr. Hillaar gesproken. Dhr. Hillaar gaat inventariseren of zijn probleem breder is dan 
alleen bij hem. Daarna komt hij er op terug. De reactie van dhr. Hillaar wordt afgewacht. 
 
Drenkeling 
Ferry en Frits hebben een gesprek gehad met mw. Straver over de Drenkeling. De door Frits 
opgestelde notitie hierover is onlangs ter kennis van de bestuursleden gebracht. Mw. Straver zal 
zich bij de nieuwe gemeente Voorne aan Zee melden om te zorgen dat openstaande vragen 
alsnog worden beantwoord. Mocht dat geen resultaat opleveren dan meldt zij zich weer bij de 
dorpsraad. 
 
E-mail dhr. Moerman over problemen met de gemeente 
Frits heeft n.a.v. de e-mail aangeboden om in gesprek te gaan met dhr. Moerman teneinde 
duidelijkheid te krijgen over de aard van de problemen. Om gezondheidsredenen heeft dhr. 
Moerman aangegeven af te zien van het gesprek. Later komt hij hier wellicht op terug. 
 
Bijeenkomst 25 januari 2023  
Dhr. Lievense zal op 25 januari een toelichting geven op zijn ervaringen met een dorpsraad op 
Schouwen-Duiveland. Leden van de dorpsraden van Tinte en Oostvoorne zijn hiervoor 
uitgenodigd en zullen ook aanwezig zijn op de 25e. 

5. Burgerinitiatief Duinzoom 8 Rockanje 
Vrienden van Duinzoom 8/Historische Vereniging Westelijk Voorne hebben bij monde van mw. 
Korevaart aan de dorpsraad gevraagd of het Burgerinitiatief voor Duinzoom 8 kan worden 
gesteund.  
Uit de discussie die hierover volgt blijkt dat die steun er is voor wat betreft het uitvoeren van een 
onderzoek naar de mogelijkheden van behoud, restauratie en exploitatie van het pand. 
Belangrijke overweging hierbij is dat Rockanje weinig historische panden heeft. 
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Afgesproken wordt een brief naar mw. Korevaart te sturen waarin de dorpsraad steun betuigt 
aan het initiatief. 
                                                                                                                                                                   

6. Vervolg                                                                                                                                                                          
Zoals al werd aangegeven bij de actiepuntenlijst is er op dit moment geen voortgang te melden 
over het in samenwerking met de gemeente uitvoeren van een schouw. De reactie van de 
gemeente hierover wordt afgewacht. 
 
Op een vraag van René over het werven van nieuwe bestuursleden wordt afgesproken om op dit 
moment niet heel actief via social media en de website de boer op te gaan, maar als er 
bestuursleden zijn die mensen kennen die een waardevolle bijdrage kunnen leveren, dan kunnen 
die uiteraard worden benaderd. 
 

7. Overige onderwerpen/rondvraag                                                                                                                                                                                                              
• Leen wijst er op dat zowel het carbietschieten als de kerstboomverbranding dit jaar niet 

heeft plaatsgehad en hij vindt dat jammer. Hij vraagt of de dorpsraad hierop actie moet 
nemen. 

 Naar aanleiding daarvan wordt afgesproken om de ontwikkelingen binnen de gemeente te 
 volgen en t.z.t. te bekijken of actie moet worden ondernomen richting gemeente en/of 
 PROBARO. 

• Jan, Leen en Frits gaan naar de nieuwjaarsreceptie van Voorne aan Zee in Brielle. 
 

• Jan gaat proberen contact op te nemen met mw. Alleblas over het beschikbaarstellen van 
subsidie voor de dorpsraad. 

 
8. Volgende vergadering / sluiting 

De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 8 februari 2023 in het Getij. Op 25 
januari 2023 is de bijeenkomst over de rol van een dorpsraad. 
 
Omstreeks 21:30 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   


